



Rock 'n' Roll might not solve your problems,
but it does let you dance all over them.

Pete Townshend

Magic Buzz

THE MUSIC OF »THE WHO«

THE WHO was the wildest of the british Rockbands of the 60s, the loudest and the most aggressive. Singer Roger Daltrey and guitarplayer and songwriter Pete Townshend are legends of our time who had a huge impact in that era. With a lot of sarcasm in their lyrics and and a mighty punch in their specific sound The Who created their very own interpretation of Rhythm and Blues.

With »MY GENERATION« THE WHO released their probably greatest hit. The song became the anthem of a rebellic youth that leaned against their stuffy parents. The band managed to bundle all the aggression and frustration of this young generation in a 3 minute Song!

In 1969 the first rock opera of all by the name of »TOMMY«, with songs like »PINBALL WIZARD« and »SEE ME, FEEL ME«, was released. The album got presented at the Woodstock Festival and from that moment on THE WHO was not only a band anymore but a milestone in rock history.

MAGIC BUZZ has dedicated itself to the music of THE WHO from the 60s and the 70s. The trigger for the foundation of the band was the great success at the »Summer of lovers 2019«, a Woodstock 50th anniversary festival, for which the musicians got together to present songs of THE WHO.

Everybody quickly realized what was possible here. Unbridled joy of playing combined with a common passion for the music of THE WHO makes MAGIC BUZZ a powerful and very entertaining tribute band.

Of course, songs like MY GENERATION, SUBSTITUTE, PINBALL WIZARD and WON'T GET FOOLED AGAIN belong just as much to the repertoire of the four musicians as SEE ME, FEEL ME and WHO ARE YOU.

MagicBuzz are:

Daniel Durst (Vocals), Martin Hohmeier (Bassguitar), Oliver Schröder (Guitar and vocals), Matthias Tempel (Drums and percussion)



THE MUSIC OF »THE WHO«

www.magic-buzz-live.de

THE WHO war die wildeste von allen britischen Bands der 60er Jahre, die lauteste und die aggressivste. Sänger Roger Daltrey und Songwriter Pete Townshend sind echte Ikonen, die diese Ära nachhaltig mitgeprägt haben. Mit viel Sarkasmus in ihren Texten und einem gewaltigen Punch in ihrem Sound erschufen THE WHO ihre ganz eigene Interpretation von Rhythm & Blues.

Mit MY GENERATION veröffentlichte THE WHO 1965 ihren wohl größten Hit. Der Song wird zur Hymne einer rebellischen Jugend die sich gegen ihre spießigen Eltern auflehnte. Es gelang der Band die gesamte Wut und Frustration dieser jungen Generation in einem knapp 3 Minuten kurzen Song zu bündeln.

Im Jahr 1969 erscheint die Rockoper TOMMY mit Songs wie PINBALL WIZARD oder I'M FREE. Das Album wird in Woodstock präsentiert und von diesem Moment an ist THE WHO nicht mehr nur eine Band. Jetzt sind sie ein Meilenstein der Rockgeschichte.

Die Band **MAGIC BUZZ** hat sich der Musik von THE WHO aus den 60er und 70er Jahren verschrieben. Auslöser für die Gründung war der große Erfolg beim „Summer of Lovers 2019“, einem „50 Anniversary Woodstock Festival“, für das sich die Musiker zusammen fanden um ein paar Songs von THE WHO zu präsentieren.

Man hat schnell gemerkt was hier möglich war. Unbändige Spielfreude verbunden mit einer gemeinsamen Leidenschaft für die Musik von THE WHO machen MAGIC BUZZ zu einer druckvollen und sehr unterhaltsamen Tribute-Band.

Selbstverständlich gehören Songs wie MY GENERATION, SUBSTITUTE, PINBALL WIZARD und WON'T GET FOOLED AGAIN genauso zum Repertoire der vier Musiker wie SEE ME, FEEL ME und WHO ARE YOU.

MagicBuzz sind:

Daniel Durst (Gesang), Martin Hohmeier (Bass), Oliver Schröder (Gitarre & Gesang), Matthias Tempel (Schlagzeug)





Booking

Germany:
Peter Wilcek
phone: +49 (0) 175 5053037

Netherlands & Belgium:
Peter den Haan
phone: +31 (0) 6 25597307

www.magic-buzz-live.de
booking@magic-buzz-live.de

Fotos: Simone Petring, Andreas Hölischer